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PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 31.03.2021, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti,  convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 102/23.03.2021 a primarului comunei Stănileşti.  

 Din totalul de 15 consilieri locali, 15 sunt prezenţi. La ședință participă doamna Gugiuman 

Luminița Mihaela, referent contabil. Secretarul general al comunei Stănileşti, doamna Burcioagă 

Mihaela, pune la dispoziţia domnilor consilieri locali procesul verbal al şedinţei extraordinare a 

Consiliului Local, din data de 26.02.2021. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” şi nici o 

„abţinere”, procesul verbal al şedinţei este aprobat. 

 Domnul consilier local Antohi Ionel, dă citire proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea 

de zi a şedinţei: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, pentru 

persoanele majore apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim garantat, 

pentru anul 2021, la nivelul U.A.T. Stănileşti. 

 Comisia de specialitate: Comisia pentru protecţie socială, învăţământ, sănătate, familie, 

cultură, culte şi sport. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri și 

cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, la data de 31.12.2020. 

Comisia de specialitate: Comisia pentru programe de dezvoltare, economico-sociale, 

buget-finanţe, agricultură, protecţia mediului, servicii şi comerţ. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru asigurarea cu resurse umane, 

materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării situațiilor de urgență pentru anul 

2021, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui.  

Comisia de specialitate: Comisia pentru programe de dezvoltare, economico-sociale, 

buget-finanţe, agricultură, protecţia mediului, servicii şi comerţ. 

 Comisia de specialitate: Comisia juridică şi de disciplină, dezvoltare urbanistică şi 

amenajarea teritoriului, administrarea domeniului public şi privat de interes local.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de analiză şi acoperire a 

riscurilor în domeniul situațiilor de urgență, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul 

Vaslui.  

Comisia de specialitate: Comisia pentru programe de dezvoltare, economico-sociale, 

buget-finanţe, agricultură, protecţia mediului, servicii şi comerţ. 
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 Comisia de specialitate: Comisia juridică şi de disciplină, dezvoltare urbanistică şi 

amenajarea teritoriului, administrarea domeniului public şi privat de interes local.  

Domnul primar, Tofan Găbișor, propune suplimentarea ordinii de zi a ședinței, cu 

următoarele proiecte de hotărâre: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea eșalonării la plată a obligațiilor bugetare datorate de 

către S.C. HORTICOLA LUNCA VECHE S.R.L., către bugetul local al U.A.T.C. Stănilești, 

județul Vaslui, în temeiul Contractului de Concesiune înregistrat cu Nr. 10.106/29.11.2019.  

Suplimentarea ordinii de zi se supune la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, suplimentarea ordinii de zi este aprobată. . Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot 

„împotriva” şi nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței este aprobată.  

 Se trece la discutare primului punct de pe ordinea de zi a ședinței: 

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire raportului de aprobare la proiectul de hotărâre și 

anexei cu lucrări. Domnul Paiu Maricel, consilier principal în cadrul Compartimentului Asistență 

Socială și Resurse Umane este prezent pentru a detalia raportul de specialitate. Se trece la discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Sunt acțiunile și lucrările pe care trebuie să le presteze cei care 

beneficiază de ajutor social. Dacă în familia care beneficiză de legea 416, există o persoană aptă 

de muncă, acea persoană va presta orele, chiar dacă nu este titularul. Deci, cel apt din familie poate 

presta orele de muncă în locul titularului. Cu condiția să se respecte normele de protecția muncii.  

2. Dl. consilier principal Paiu Maricel: Activitățile sunt stabilite în funcție de anotimp.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Sunt trecute lucrări de igienizare, curățenie și întreținere spații 

aferente instituțiilor publice, ale drumurilor comunale și alte activități de interes pentru primărie.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Câte ore pe lună trebuie să presteze? 

5. Dl. consilier principal Paiu Maricel: Nu este un număr fix de ore, în funcție de cuantumul 

ajutorului social. De exemplu, la 140 lei, sunt aproximativ 10 ore. Este o formula după care se 

calculează numărul de ore. Cuantumul amxim la ajutorul socieal este pentru 5 membri, 527 lei.  

6. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: O săptămână? 

7. Dl. consilier principal Paiu Maricel: Cam așa, să zicem. 

8. Dl. primar Tofan Găbișor: Întrebări dacă sunt? 

9. Dl. consilier local Antohi Ionel: Întrebări dacă sunt, dacă nu, supunem la vot.  

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de 

interes local, pentru persoanele majore apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de 

venit minim garantat, pentru anul 2021, la nivelul U.A.T. Stănileşti, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri și 

cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, la data de 31.12.2020. 

 Se trece la discutare primului punct de pe ordinea de zi a ședinței: 

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire raportului de aprobare la proiectul de hotărâre și 

proiectului de hotărâre. Doamna contabil Gugiuman Luminița detaliază anexele la proiectul de 

hotărâre și raportul compartimentului de specialitate. Se trece la discuții: 
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1. Dna. referent contabil Gugiuman Luminița: Este vorba despre veniturile și cheltuielile din 

2020. La începutul anului am aprobat utilizarea excedentului, acum se discută execuția. În anul 

2020 am avut încasări totale de aproximativ 9 milioane de lei, din care, aproximativ 7 milioane                        

s-au cheltuit pentru cheltuieli de funcționare și 2 milioane pentru investiții. 1.649.857 lei au fost 

venituri proprii, constituite din taxele pentru bugetul local și amenzi, iar 5.804.920 lei sunt bani 

alocați din cote defalcate de pe T.V.A., pentru echilibrarea bugetelor proprii și au fost utilizați 

pentru plata cheltuielilor cu salariile asistenților pentru persoane cu grad de handicap și a 

indemnizațiilor, cheltuieli cu tichetele de grădiniță. Am primit și subvenții de la bugetul de stat, 

sunt sumele venite prin P.N.D.L., din decontarea lucrărilor și din sumele decontate pentru P.U.G., 

de la Consiliul Județean, suma de 15.000 lei, suma de 51.408 lei pentru proiectele tehnice pentru 

toaletele de la școli, ajutorul pentru încălzire pentru sezonul rece – 9.000 lei și P.N.C.F. – 31.773 

lei. Cheltuielile realizate au fost de 8.040.540 lei, excedentul este de 1.567.764 lei. Peste 60% din 

cheltuieli sunt cheltuieli cu salarii, asistenți personali și indemnizații, asistență socială. La 

investiții, anul trecut am fost foarte economi și au fost doar 2 milioane de lei cheltuiți, din care, 

din bugetul local a fost cheltuită suma de 490.000 lei, din excedentul anului 2019. Investițiile au 

fost mici, cu P.U.G.-ul, cu studiile pentru toaletele incluse la școli. Cu școala am avut cheltuieli 

mai mari, pentru achiziționarea de T.V.-uri și calculatoare, materiale sanitare, măști și 

dezinfectanți. Celelalte cheltuieli au fost pentru iluminatul public, salubrizare, apă. Dacă vă 

interesează ceva anume pe cheltuielile cu investițiile.  

2. Dl. consilier local Antohi Ionel: La asfaltare, ați spus că mai este o diferență de 10 milioane? 

3. Dna. referent contabil Gugiuman Luminița: Contractul a fost prelungit, mai este de efectuat 

o ultimă tranșă de lucrări, după vom depune cerere de tragere pentru decontare. Asta este ordinea.  

4. Dl. consilier local Bejan Vasilache: Excedentul pe 2020 ați spus că este 15 miloane. Am o 

rugăminte, la sfârșit de an să avem excedentul mai mic și să cheltuim pe investiții. Excendentul să 

fie o sumă modică.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Ședința de luna asta s-a prelungit până astăzi pentru că am așteptat 

sumele de la buget. Pentru buget va fi o ședință specială, în care vom discuta în detaliu bugetul, 

execedentul, investițiile. Proiectul de astăzi nu este bugetul pe anul acesta. Este discuția pentru 

anul trecut, pentru că așa cere legea. Este practic anul 2020 în cifre.  

6. Dl. consilier local Antohi Ionel: Întrebări? Dacă nu, supunem la vot.  

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de 

venituri și cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, la data de 31.12.2020, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea eșalonării la plată a obligațiilor bugetare datorate de 

către S.C. HORTICOLA LUNCA VECHE S.R.L., către bugetul local al U.A.T.C. Stănilești, 

județul Vaslui, în temeiul Contractului de Concesiune înregistrat cu Nr. 10.106/29.11.2019.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă sunteți de acord, propun să discutăm suplimentarea, ca să fie 

și doamna contabil aici. Este vorba despre cererea formulată de o societate, Horticola Lunca 
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Veche. Când am venit în primărie contractul era încheiat, dar nu au achitat. L-am reziliat la sfârșitul 

anului pentru neplată. Reprezentantul societății a depus la primărie două cereri. Una a fost pentru 

scutire de plată pe baza procesului verbal de calamitate din vară, dar am respins cererea ca fiind 

tardivă, a răspuns compartimentul de specialitate, că cererea nu avea temei legal. A doua cerere a 

foste depusă pentru eșalonarea plății în mai multe tranșe. La data depunerii cererii, datoria era de 

75.000 lei. Astăzi au achitat suma de 5.000 lei din suma totală, la solicitarea primăriei. Cererea de 

eșalonare este pe 6 luni, până în august. Eșalonarea plății nu scutește de dobânzile și penalitățile 

care se adună și se vor face recalculări. La achitarea ultimei tranșe se vor recalcula toate 

penalitățile. Vă citesc proiectul de hotărâre. Întrebări dacă sunt... 

2. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Poate participa la licitație? 

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă are datorii, nu. Iar terenul se scoate la licitație, după cum știți.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Mă gândeam că le-a zis cineva să plătească o tranșă din 

datorie, ca să nu se mai scoată la licitație.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu are nici o legătură. Terenul se scoate la licitație cum s-a aprobat 

prin hotărâre. Obligația noastră este să discutăm cererea. Aprobăm eșalonarea sau nu, cum doriți.  

6. Dl. consilier local Sandu Costică: Și vine cu banii luna viitoare?  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu se fac favoruri. Este o eșalonare, nu o scutire la plată. Dacă nu 

se achită ratele lunare, se revocă eșalonarea. Este prevăzut în proiectul de hotărâre. Dacă vine cu 

banii, își achită datoria.  

8. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei Florin: Este mai bine așa, să se eșaloneze hotărârea. Dacă 

se trece la executare silită, e posibil să nu ai ce executa.  

9. Dl. primar Tofan Găbișor: Încercăm pe cale amiabilă, cu eșalonarea. După, se trece la măsuri 

de executare silită.  

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de 

venituri și cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, la data de 31.12.2020, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru asigurarea cu resurse umane, 

materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării situațiilor de urgență pentru anul 

2021, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui.  

 Domnul primar Tofan Găbișor dă citire raportului de aprobare la proiectul de hotărâre. Se 

trece la discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Șeful S.V.S.U. s-a vaccinat și nu a mai putu veni, se simte rău. Vă 

poata da detalii doamna secretar, au lucrat la întocmirea documentelor. Sunt multe planuri din 

acestea care se aprobă anual, se fac multe hârtii. Eu nu găsesc rostul și la S.V.S.U.  sau la poliția 

locală. Sunt cheltuieli mari.  

2. Dl. consilier local Mitrofan Teodor: L-ați desființat odată.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Se poate și a doua oară.  

 Secretarul comunei, doamna Burcioagă Mihaela, dă citire raportului de specialitate și 

detaliază anexele la proiectul de hotărâre.  
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4. Dl. primar Tofan Găbișor: Eu aș considera ca și condiție necesară să fii Șef S.V.S.U. să fii din 

localitate. Pentru că cei de la I.S.U., când se întâmplă ceva, sună la primar, viceprimar, șef S.V.S.U. 

Și dacăî el nu răspunde sau nu este din localitate, până vine, ajung pompierii de la Huși înaintea 

lui. Dar asta e situația. Sau voluntarii....să știți că au devenit o legendă, în realitate. Folosim tot 

angajații noștri, muncitorii. Dacă vă aduceți aminte, cei care au prin vremea C.A.P.-ului, înainte 

aveau altă pregătire pentru voluntariat.  

5. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Da. Erau grupele de sprijin. Se făcea instructaj.  

6. Dl. prmar Tofan Găbișor: Ei vor acum volntariat, dar voluntariat plătit.   

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului local pentru asigurarea cu 

resurse umane, materiale și financiare destinate prevenirii și gestionării situațiilor de 

urgență pentru anul 2021, la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

5. Proiect de hotărâre privind Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor în domeniul situațiilor de urgență, la nivelul U.A.T. Comuna 

Stănileşti, judeţul Vaslui.  

 Domnul primar Tofan Găbișor dă citire raportului de aprobare la proiectul de hotărâre. 

Secretarul comunei, doamna Burcioagă Mihaela, dă citire raportului de specialitate și detaliază 

anexele la proiectul de hotărâre.  

 Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor:  Punctul acesta este legat de punctul anterior. Sunt planuri care se 

actualizează anual.  

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor în domeniul situațiilor de urgență, la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, 

judeţul Vaslui, este aprobat.  

Se trece la diverse:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Legat de cererea la gaz. M-ați întrebat acum câteva ședințe despre 

cerere. Când am venit în primărie, neavând un document oficial, o hârtie de la M.D.R.A.P., am 

comunicat o cerere privind situația. Și am aici adresa de răspuns, în original. Deci, cererea depsă 

are următorul răspuns, după un an de zile: “nu pot fi depuse solicitări de finanțare”. Deci acum un 

an a fost depusă cererea de finanțare, normal trebuia dat răspuns în termen de 30 de zile. Ei au dat 

răspuns la cererea noastră, dar abia după ce am trimis o solicitare. Noi am făcut o cerere la Transgaz 

și în 5 zile am primit răspuns, că vor analiza cererea și ne vor da răspuns. Deci, să ne luăm adio de 

la acea cerere depusă la minister.  

2. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Eu am o întrebare,pentru că în Stănilești se vehiculează că 

miliardul care s-a plătit pentru studiul de fezabilitate pentru gaz, o să îl dea înapoi Consiliul Local.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Eu vă spun informația care o am acum. Deci s-a cheltuit din bugetul 

local o sumă pentru studiul de fezabilitate, fără un fundament legal.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Studiul de fezabilitate este făcut. Se recuperează suma? 
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5. Dl. primar Tofan Găbișor: Studiul d efezabilitate este făcut, dar este valabil 2 ani, își pierde 

valabilitatea. În 2 ani trebuie valorificat. Eu am moștenit contracte și mai am de plată pentru 

documentația de la avize, total aproximativ 50.000 lei. Dacă nu au continuitate documentele, nu 

poți face cheltuieli. Eu încerc să valorific documentația. Noi oricum nu mai putem face acum un 

S.F. pe aceeași temă. Dar, dacă nu a avut un fundament legal, dăm înapoi banii. Sunt 4 comune în 

situația asta.  

6. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Deci sunt și alții.  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă  nu reușim să valorificăm, se impută banii. Există și o adresă 

de la poliție pe tema asta. Dacă se dau bani de la Guvern, da, îl putem folosi. Dacă trebuie să 

solicităm fonduri europene, nu îl putem folosi.  

8. Dl. consilier local Bejan Marius Marian: Eu am o întrebare legată de adresa aceasta de la 

minister, se menționează “precizăm că nu se pot depune solicitări”…Întrebarea mea este, la 

momentul depunerii cererii, se puteau depune solicitări pentru astfel de finanțare? 

9. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu. Pe P.N.D.L., nu.  

10. Dl. consilier Zaharia Liviu: Am avut garanții de la minister.  

11. Dl. consilier local Bejan Marius Marian: Garanții scrise, pe hârtie? 

12. Dl. consilier Zaharia Liviu: Am avut promisiuni.  

13. Dl. consilier local Bejan Marius Marian: Asta am  vrut să întreb.  

14. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Doresc hotărârea numărul 20 din 2019, cea cu 

salubrizarea. Eu am venit la primărie sîptămâna trecută și am luat un moldovean în spațiu și 

doamna de la agricol mi-a adus declarație să îl trec la gunoi, nu mi se pare normal, pentru că el nu 

locuiește la mine.  

15. Dl. primar Tofan Găbișor: Faceți declarație pe propria răspundere că nu locuiește aici. Asta 

este situația. Ați aprobat regulamentul. 

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 31.03.2021,  se 

declară şedinţa încheiată. 

  Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                  

  CONSILIER LOCAL,         Secretar general al comunei Stănileşti, 

      ANTOHI IONEL                                                    BURCIOAGĂ MIHAELA  

 

 

 

Întocmit: Secretarul general al comunei Stănileşti, Burcioagă Mihaela  

 

 

 


